
Oświadczenie złożone 

przez senatora Bogdana Borusewicza 

w dniu 9 lutego 2023 r. 

Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra aktywów państwowych Jacka Sasina 

Według informacji prasowych PKN Orlen pod kierownictwem Daniela Obajtka nadal importuje ropę 

naftową z Rosji. Tymczasem premier Mateusz Morawiecki wielokrotnie wzywał inne kraje Unii Europejskiej 

do pełnego zablokowania importu nośników energii z tego kraju. 

W związku z tym zadaję następujące pytania. 

1. Czy Orlen faktycznie importuje ropę naftową z Rosji? 

2. Jakie ilości ropy Orlen importuje z tego kraju? 

3. Czy rząd polski akceptuje taką sytuację? 

Bogdan Borusewicz 


